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MÖTESANTECKNING 

ABE 8-2022 

Datum 

2022-10-05 

Diarienummer 

A-2022-1055 

 

Minnesanteckningar ABE LR  

Datum för mötet: 
2022-10-05 

Plats för mötet: 
Konferensrummet Teknikringen 74D, plan 4 

Närvarande: 
Björn Berggren, vice skolchef 
David Nilsson, vice skolchef 
Johanna Stellan, administrativ chef 
Katja Grillner, prefekt Arkitektur 
Sabine Höhler, prefekt Filosofi och historia 
Inga-Lill Söderberg, prefekt Fastigheter och byggande 
Maria Malmström, prefekt SEED 
Annika Gram, prefekt Byggvetenskap 
Maria Håkansson, prefekt Samhällsplanering och miljö 
Anders Karlström, forskarutbildningsansvarig (FA) 
Eva Liedholm Johnson, grundutbildningsansvarig (GA) 
Catherine Pimenta, HR-ansvarig 
Ulf Arvidsson, ekonomiansvarig 
Boel Berg Wincent, Studeranderepresentant doktorander 
Sabina Flodén Schönherr, ledningsstöd 
 
Frånvarande: 
Muriel Beser Hugosson, skolchef 
Malin Wennerholm, vice grundutbildningsansvarig (vice GA) 
Studeranderepresentant GRU 
 
 

1 Föregående minnesanteckningar 

 
Minnesanteckningarna läggs till handlingarna. 
 

Björn Berggren 
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2 Information från skolchefs-/rektors strategiska råd  

 
Ställföreträdande skolchef informerar att skolchef är sjukskriven till 
och med 31 oktober 2023. Stf skolchef har dialog med rektor gällande 
initiering av skolchefsprocess. 
 
Stf skolchef informerar att Anders Malmberg, Uppsala Universitet, 
sammankallar gruppering för kartläggning, benchmark och simulering 
gällande resursfördelningsmodellen. Samtliga skolchefer ingår i 
grupperingen. Start november 2022 med implementering 2024. 
 
Arbete pågår med skolans verksamhetsplan 2023. Har senast samlat in 
inspel från Strategiska rådet och kommer träffa Skolkollegiet 7 oktober 
2022. 
 
Stf skolchef berättar att han lyft önskan om förlängning av den centrala 
myndighetskapitalsatsningen till rektor, det kommer diskuteras vidare 
under Skoldialog 2. 
 
En översyn av allt myndighetskapital pågår just nu på skolan. 
 
Mötets deltagare är positiva till stf skolchefs förslag att lägga till 
Livslångt lärande som en del av punkten GA/FA på Ledningsrådets 
dagordning. Skolan kommer framöver göra satsningar gällande arbetet 
med Livslångt lärande. 
 
Prefektprocess har initierats och en processbeskrivning har förankrats 
med skolchef och rektor. Information till skolan kommer att ske 
härnäst.   
 
Grundutbildningsansvarig har skickat länk till en Canvaskurs för 
examinatorer till studierektorer och PA. Vice rektor för utbildning 
önskar att samtliga examinatorer har genomfört kursen innan 
årsskiftet 2022/2023. 
 
Mångvetenskapliga satsningar har på grund av det ekonomiska läget 
pausats. 
 
2:a vice skolchef informerar att det under förgående Skolchefsråd 
diskuterats om nedgående trend för adjungerande professorer på KTH. 
Mötet diskuterar att behovet varierar mellan institutionerna. 
 
Skolan för elektroteknik och datavetenskap har noterat svårighet att 
rekrytera doktorander från Norden. Forskarutbildningsansvarig 
föreslår att aktivitet läggs till i skolans verksamhetsplan att i början av 
varje kurs introducera forskarstudier för grundutbildningsstudenterna 
för att öka deras kännedom om vad dessa studier innebär och skapa ett 
ett intresse för doktorandtjänster. 
Doktorandrepresentant upplever att de internationella doktoranderna 
är mer förberedda på studierna och vad det innebär att vara 
forskarstuderande än svenska studenter, och att KTH skulle kunna 
informera mer under grundutbildningen. 

 

Björn Berggren 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

David Nilsson 
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Under Skolchefsrådet diskuterades även lokalkostnader och den 
kostnadsökning som KTH står inför. Ny prismodell kommer appliceras 
tidigast under 2024. Skolan kommer att aktivt se över hur lokalytor 
kan minskas. 
 
Vice skolchef tackar prefekter för inskickade Forskningsstrategier för 
institutionerna. 
 

3 Ekonomi 

Se separat bilaga. 
 
Ekonomiansvarig informerar att rekrytering pågår för att förstärka 
ekonomigruppen. 
 
Ekonomiansvarig informerar att kvartalsbokslut pågår till och med 5 
oktober 2022, rapport kommer delges 6 oktober 2022. Skolan kommer 
till och med årsskiftet fortsätta översynen av myndighetskapitalet. 
 
Tillsammans med administrativ chef görs budgetering och SUHF för 
samtlig T/A personal i och med samgåendet VS. 
 
Ekonomiansvarig visar preliminär budget för 2023. 
 
Ekonomerna kommer inleda kontakt med projektledare vars projekt 
inom kort avslutas. 
 
Målsättning att prefekterna får underlag för budgetering 1 november 
2022. 

4 HR 

 
Samtal för lönerevisionen ska vara erbjudna och genomförda. 
Registrering av buden ska registreras snarast. HR ansvarig kommer 
kontakta prefekterna om frågor uppstår. 
 
HR ansvarig önskar fler anmälningar till Partsrådets utbildning om 
rehab, 28 november och 30 november 2022. HR ansvarig kommer 
skicka påminnelse och prefekter påminner medarbetare. 
 
Påminnelse om uttag av semesterdagar, minst 20 semesterdagar under 
ett år. Personalansvariga har fått information från HR om medarbetare 
som behöver förlägga ledighet innan årsskiftet. 
 
E-signering av anställningsavtal har nu implementerats. HR är i dialog 
med prefekterna gällande rutin för avstämning. 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

Ulf Arvidsson 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Catherine Pimenta 
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5 GA/FA 

 
Under föregående grundutbildningsutskottsmöte diskuterades 
Framtidens Utbildning, och de tretton principerna. Programledning 
ska skapas och diskussion pågår om det ska vara en koordinator för 
varje princip. 
Ämnet diskuterades även på programansvarigmöte, och hur svårt det 
är att hitta information om principerna. Grundutbildningsansvarig 
(GA) har lyft frågan, och kommunikatör ska uppdatera hemsidan.  
 
Grundutbildningsutskottsmöten ska framöver ha temamöten. 
Kommande möte har temat Framtidens Utbildning – syfte, roll och 
ansvarsroller. 
 
Mötets deltagare diskuterar kontinuerlig uppföljning 2023. Det 
liggande förslaget är att kvalitetsfrågor ska hanteras av 
programansvariga, men att även prefekterna ska vara delaktiga med 
tydligare ansvarsroll. 
 
Forskarutbildningsansvarig (FA) informerar om uppdraget i KTH:s 
verksamhetsplan gällande kursutbud och kursanalys för 
forskarutbildningen som skulle genomförts 2021-2022 men sköts upp 
pga. pandemin. 
Prefekterna får i uppdrag av FA att tillse att kursanalyser genomförs på 
samtliga kurstillfällen inom forskarutbildning under läsåret HT 2022. 
 
Gällande kursutbudet informerar FA att det bland vissa kurser finns 
informationsunderskott vilket leder till svårigheter för doktorander att 
planera sina studier. Administrativ chef och utbildningsadministrativ 
ansvarig ska påbörja översyn för planering av registrering av 
kurstillfällen för obligatoriska kurser. 

6 FFA/JML 

 

 

 

Eva Liedholm Johnson  

 

 

 

 

 

 

 

Anders Karlström 

 

 

 

 

 

 

Björn Berggren 

Stf skolchef påminner om inbjudan till presentation av enkätstudie om 
genusbaserad utsatthet i svensk högskolesektor för skolans prefekter 
och avdelningschefer, 9 november 2022. Prefekter ska påminna 
avdelningschefer och stf skolchef beslutar att GA, vice GA, FA och vice 
FA bjuds in. 
 
Informerar att två läraranställningar pågår. Diskussion med 
prodekanus gällande anställningsärenden som inte godkänts. 
 
Översyn av riktlinje kring anställningsordning pågår. 

7 Övrigt 

 
7 november är skolchefer, prefekter, administrativa chefer inbjudna av 
universitetsdirektören att delta i workshop gällande Samgåendet VS, 
med fokus på ekonomi.  
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Anteckningar av 

 

Sabina Flodén Schönherr 
 

 

 

 

 

 


